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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2023. augusztus 28-ai, rendkívüli nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:  Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István, Elekes László, Feczkó Rita 

és Papp Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol van: Babai János és Molnár István bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 1 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a tárgyalandó napirendekre.   

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

70/2023. (VIII. 28.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. augusztus 28-ai, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2023. augusztus 30-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

− Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi béren kívüli juttatása (Cafetéria) 

− Villamosenergia beszerzésére vonatkozó közbeszerzési eljárás megindítása 

− Felsőtelepi ingatlanszerzések megindítása a TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 

azonosítószámú projekt megvalósításához kapcsolódóan 

− Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésével kapcsolatos döntések 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2023. augusztus 30-ai zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő, 

2024. évi Gördülő Fejlesztési Terve 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 



2 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javaslatot a tárgyalandó napirendek sorrendjére, először a 

„Villamosenergia beszerzésére vonatkozó közbeszerzési eljárás megindítása”, utána a „Felsőtelepi 

ingatlanszerzések megindítása a TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 azonosítószámú projekt 

megvalósításához kapcsolódóan” című előterjesztéseket tárgyalják. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. augusztus 30-ai nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Villamosenergia beszerzésére vonatkozó közbeszerzési eljárás megindítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, lényeges, milyen legyen a szerződéses időszak, illetve fix vagy 

változó árat kérjenek be. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt az OIH felé, hogy akkor is igaz-e az állítás, hogy akkor 

sem fognak közbeszerzés hatálya alá tartozni, ha a fedett uszoda működése megindul. 

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, akkor sem, mivel a számla fizetője az 

önkormányzat. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

71/2023. (VIII. 28.) határozata 

a „Villamosenergia beszerzésére vonatkozó közbeszerzési eljárás megindítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Villamosenergia beszerzésére vonatkozó közbeszerzési eljárás megindítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Felsőtelepi ingatlanszerzések megindítása a TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 azonosítószámú 

projekt megvalósításához kapcsolódóan 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, akkor lesznek okosabbak, ha az okmányok itt lesznek, hogy az 

eljárás megindítható. 

 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

72/2023. (VIII. 28.) határozata 

a „Felsőtelepi ingatlanszerzések megindítása a TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 

azonosítószámú projekt megvalósításához kapcsolódóan” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Felsőtelepi ingatlanszerzések megindítása a TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-

00003 azonosítószámú projekt megvalósításához kapcsolódóan” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Imrő János pályázati referens 16 óra 9 perckor elhagyta az ülést. 

 

Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi béren kívüli juttatása (Cafetéria) 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést. Észrevétele az volt, az előterjesztésben 

az szerepel, hogy mellékelve van a kérelem, de nem találta.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ez nem szerepel az előterjesztésben. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, eddig egy-egy fő ment el a tűzoltóságtól, tavaly novemberben és 

idén márciusban is elment egy kolléga, és tudomására jutott, hogy néhány kolléga már más helyet nézeget. 

Olyan szintű elvándorlás indulhat, ami a szolgálat átszervezését vonja maga után. A létszám a minimum 

közelében van, a szolgálati létszám 5 fő/nap. Összesen 16 fő a szolgálati létszám, 1 fő áll készenlétben. Ez 

kevés, ha 3-4 tűzoltó elmenne, nem tudja mi lenne. Egy új tűzoltó felkészítése 4-5 hónap és 2-3 M Ft. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérte, a levelet minden testületi és külső bizottsági tagnak juttassák el a 

testületi ülés előtt. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, támogatja ezt a kezdeményezést. A Cafetéria mértékével 

kapcsolatban elmondta, Bicskére keresnek munkaerőt, és ott sokkal több, mint itt, tudja támogatni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, azt tudni kell, hogy béren kívüli jutalmat, év végi pulykapénzt 

szoktak adni, de ez már nem elég a dolgozók itt tartására. 

 

Ángyán István bizottsági tag kérdése az volt, tudnak-e erre átcsoportosítani, van-e rá forrás. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, biztosítva van rá a forrás. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok hozzátette, az a helyzet, a tűzoltó társadalom ismeri egymást, mennek a 

hírek, a számok. Most van olyan tűzoltó, aki elmondta, a komáromi akkumulátorgyárban nettó 650 E Ft-ot 

visznek haza, ennek a felét kapják az itteni tűzoltók. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, ezt most tekintsék egy első lépésnek, a következő évi 

költségvetésben lehet ennél erőteljesebb döntést hozni. 

 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

73/2023. (VIII. 28.) határozata 

„Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi béren kívüli juttatása 

(Cafetéria)” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi béren kívüli 

juttatása (Cafetéria)” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok 16 óra 19 perckor elhagyta az ülést. 

 

Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésével kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a júniusi testületi ülésen bekerült a költségvetésbe egy nagyobb 

forrás. Volt VFKB ülés, ott szó volt ezekről a területekről, és kérte a bizottság, hogy mutassák be ezeket a 

területeket. Így születtek meg az anyagok, ezen ülésen született döntés arról is, hogy a volt piac és a volt 

sárga tömb helyére tervezett parkolók helyett kerüljön kialakításra a Táncsics M. út mögötti tömböknél 

parkoló. Ez öt munkaterületet jelent, megfelelő pályáztatás után az ősz folyamán, november közepéig ezek 

megvalósíthatók. Szeptember első felében pályáztatnának. Kiemelte a Kubicza M. u. és Vasút sor közötti 

területet, ott olyan ösvény van, amit régóta használnak, azért került bele, és a csapadékvíz elvezetést is 

fejleszteni kell. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a mellékletekben ott vannak a munkaterületek, a VFKB 

egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

 

Ángyán István bizottsági tag elmondta, ez egy indikatív ajánlat. Kérdése az volt, ez egy db árajánlat-e.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az önkormányzat megbízza az OIH Zrt.-t a pályáztatással. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, szeptember közepén kezdik a pályáztatást. Ha a piactérnél 

parkolót alakítanak ki, miért kell arra pénzt költeni. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, ott a parkolólemez meg van süllyedve, a csapadékvíz elvezetés 

rossz állapotban van. A régi piac területe lett kijelölve, az volt a javaslat, ezt kéne megfelelően megerősíteni, 

illetve némi bővítés merült fel, felfestés sincs. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, senki nem parkol ott. Véleménye szerint jó úgy, ahogy van. 

 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, képviselői felvetés volt annak idején.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ott nem látja a nagy igényt. Az egy értékesebb terület, hogy ott 

parkolót csináljanak, ott jobb azért parkolni, mint a gyepen. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az előkészítés során műszaki ellenőrt kell biztosítani, a forgalom 

technikát is meg kell oldani, ezzel együtt zajlana. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag jelezte, egyik képviselő társa facebookon írta, hogy a kontyosoknál egy 

kátyút talált. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem tudja, kire gondol, nem látta. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, oda fognak menni megnézni. 

 

Opsuszta Csaba elmondta, a Závori Z. utcánál szakadt be az út, 40 cm mély beszakadás van, kint voltak, 

valószínű az útátfúrás miatt lehet, hogy be fog szakadni ott az a szakasz. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

74/2023. (VIII. 28.) határozata 

„Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésével kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Németh Gábor vezérigazgató és Opsuszta Csaba 16 óra 35 perckor elhagyta az ülést. 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

75/2023. (VIII. 28.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. 

(XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, van lehetőség gyerek megőrzésre. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag észrevétele az volt, a szöveges részben miért nem írják ki, hogy pl. a 

minimál nyugdíjnak mennyi az összege. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, hogy az előterjesztő a jelenleg érvényben lévő összegeket 

szíveskedjen ismertetni a testületi ülésen.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, a közeljövőben készülőkben is szerepeljenek az összegek. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

76/2023. (VIII. 28.) határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi 

szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 42 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


